

Protokoll Övre Norra Bilsportförbundet

Protokoll: Styrelsemöte nr 12/17
Datum: den 14/11 - 17
Tid: 2012
Plats: Telefonmöte

Närvarande: **Per-Åke Nilsson**
Theres Thörnevall
Hans Aldenlöv, kansliet
Johan Haraldsson
Benny Karlberg
Lars Åkerström
Anna Öbrand
Martin Dahlén
Thomas Fredriksson

§ 153. Sammanträdets öppnande

Ordförande hälsar välkommen och öppnar sammanträdet.

§ 154. Fastställande av dagordning

Dagordningen föredrogs av ordföranden

Beslut: Styrelsen fastställer dagordningen med föreslagen ändring.

§ 155. Föregående protokoll

Beslut: Styrelsen beslutade att godkänna protokollet.

**§ 156. Uppföljning av fattade beslut
§ 150 C) Tillbud vid tävlingar**

Blanketten är ej framtagen ännu, punkten kvarstår

§ 157. Info av ordförande

Ordförandekonferens i Stockholm i helgen.

Anna Nordqvist deltog vid mötet, och gav ett mycket bra intryck.

Samtliga distriktsordförande och utskott deltog.

Behandlade punkter:

Förändrad distriktsindelning.

Ljudnivåer, samarbete med Naturvårdsverket.

Säkerhet, framtidens säkerhet där Roger Andersson ingår.

LOTS, kommer en uppdateringsutbildning för tillståndsgivare.
Militära vägar
Resultatsystem RC, bilda en grupp i Sverige för detta. Daniel Nyman är sammankallande för gruppen.
Vision 2020
Banlicenser ska in i LOTS.
Drifting utmärkte sig enormt positivt anda.

- § 158. **På gång**
Kansliet ligger på SGA att skriva verksamhetsberättelser.
- § 159. **Skrivelser och meddelande**
-1. Folkrace SGA från Sofia
-2. Domartillsättning FR.
Fråga från SGA FR i ÖNBF om det ska tillsättas domare centralt i distriktet.
Beslut: Styrelsen beslutar att uppdra till SGA att tillsätta domare till årets tävlingar i distriktet.
-3. Publicering av tävlingskalendern
- § 160. **Inkomna regelverk RA-IS SM, KA & RY**
Beslut: Styrelsen beslutar att godkänna RA-IS SM och RY.
Sekreterare skickar KA regelverk tillbaka till SGA för ändring av text:
”Tävlingsrapport ska göras i LOTS, där tillhörande dokument ska bifogas” samt ”Inbjudan och resultat ska även skickas in av arrangör till ÖNBFs kansli”.
- § 161. **Ny SGA RC**
SGA RC har aviserat att inte fortsätta. Detta gör kommittén sårbar med en medlem
Beslut: Styrelsen beslutar att utreda kommitténs sammansättning.
- § 162. **Inför årsmötet, att göra**
Skriva verksamhetsberättelse och verksamhetsplan för 2018.
Årets Bilsportledare, Hedersgåva och övriga förtjänsttecken skall utses. Framsida på årsberättelsen ska beslutas.
- § 163. **Tillståndsavgifter**
Benny och Theres föreslår behålla årets avgifter även för nästa år, men att nästa årets styrelse utreder avgifterna..
Beslut: Styrelsen beslutar att nästa års avgifter är oförändrade, samt att kommande styrelse får i uppdrag att utreda avgifterna.
- § 164. **Övriga frågor**

A) Svemo - projekt

Johan berättar att Svemo avser anställa en projektanställd i Västerbotten, ett 2 årigt projekt för att utreda hur man ska göra snöskotersporten folklig.

B) Mätning medlemsantal

Röstlängden från SBF inför årsmötet gäller för avgörande vem som ökat mest i antal.

§ 165.

Nästa möte


2016-11-26, kl 19.10 telefonmöte

§ 166.

Avslutning

Ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet.

Protokollförare


Johan Haraldsson
Sekreterare

Justeras


Per-Åke Nilsson
Ordförande